
 Referat styremøte nr. 18 2023 - 25  
  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 
Møtestart: Onsdag 27. november 2024 kl.20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Mona 
Forfall:  

  
  
Saksliste  
  

  
Hva  Hvem/Frist  

  
 
Sak 104, 2023-25 
Godkjenning av referat 

 
Styrereferater nr. 17 fra 23/10-24 godkjennes.  

   
 
Sak 105, 2023-25 
Info fra leder 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
Har vært noen møter for kretslederne siden sist. 
- Har handlet om økonomien i NSF. Mangler 6 mill. 
Underskudd for Hopp, og forventa underskudd 
langrenn. 
At kretsene skal betale mer for sine ansatte har vært 
diskutert. Ikke mye å hente i kretsene. Strider mot 
det som var vedtatt på Tinget om styrket finansiering 
av SKU opp mot 80% i 2027. Kretslederne har sendt 
et grundig referat til skipresidenten på dette. 
Tingvedtatt mål å styrke Egenkapital og likviditet.  
Finne løsninger andre steder. Ikke mulig å hente inn 
6 mill. fra kretsene. 
Forventer overskudd fra VM i Trondheim. Optimistisk 
prognose +20 mill. 
 
Nord- Norsk møte, i går. 
- Litt av samme diskusjon rundt økonomi. 
- NNM Alpint, Rana Slalåmklubb. Få med Freeski, 
som oppvisning. 
- NNM nordiske grener. Få med Randonnè som 
oppvisningsgren. Bossmo & Ytteren søkte om 
endring av stilart på stafetten. Saken ble delegert til 
langrennskomiteene.  
- Nordnorsk sommerskiskole for alle grener på 
Bardufosstun i Troms. Arrangeres i juni, uka etter 
skoleslutt. Oppfordring om å støtte opp om denne. 
 
- Er også spurt om å sitte i et utvalg for SKU. Ikke 
bestemt eller satt i gang. Saken ligger hos skistyret. 
 

Arnfinn 

 
Sak 106, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Alle på ski. Flere klubber har vært på ski i Sverige. 

Grener 



- FIS utøvere har startet konkurransesesongen, og 
var i helga i Storklinten. Er i Finland nå. 
- Har kommet noen forslag fra Troms skikrets Alpint, 
som diskuteres i alpinkomiteen. Bl.a. nordnorsk cup. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Sesongen er i gang. 
- Ikke fått hoppet på Mo. Et par dager igjen til 
anlegget er klart. 
- Kombinertløpere på Norgescup på Lilllehammer. 
- Hopp på Lillehammer og i Vikersund. 
- Har vært felles samling med Troms og Trøndelag. 
Gjennomføre storsamling på Mo med deltagelse av 
landslagsutøvere. Vil samtidig arrangere NC og RC. 
Gjennomføres uka etter skoleslutt. 
- Ikke fått svar fra FIS angående homologisering av 
anlegget. 
- NNM Hopp og kombinert på Mo. NM i kombinert 
arrangeres samtidig. 
Alle får delta. 
 
Langrenn v/Anniken A. 
- Nordnorsk møte i går. 
- LK lederne i nord har diskutert saken om endring av 
stilart på NNM stafetten. Søknad om endring fra 
klassisk til fristil, for å få med kombinertutøvere.  
Har snakket med arrangør Bossmo og Ytteren IL om 
saken. Kombinert har ikke konkurranse når stafetten 
går. Mest sannsynlig har de sesongavslutning etter 
konkurransen lørdag. De nordnorske LK lederne har 
bestemt at stafetten går som oppsatt i klassisk stil, 
og sender svar til arrangøren. 
- Har kommet snø, så skiløperne er i gang i 
Valnesfjord, Fauske, Mo, Mosjøen, Stokmarknes og 
Sortland. 
- Første skirenn på Bestemorenga 7. desember. Så 
går det slag i slag. 
- Team Elon holder seg innenfor budsjettet. Alt går 
greit med logistikk og skismøring, så det er positivt. 
- Nordlandscup. Har jobbet med sponsorer. Skal ha 
et nytt møte med sparebanken. Må evt. justere 
tilbudet etter hva vi får i støtte. Nordlandscup 
kommer til å gå uansett. Evt. justering av premier. 
- Fortsatt uvisst om Kong Haralds Ungdomsstafett 
blir arrangert. Et økonomisk spørsmål for NSF. 
 
Anlegg v/Oddbjørn 
- Ikke noe nytt. 
 

 
Sak 107, 2023-25 
Økonomi 

 
Økonomi v/Mona 
Regnskapsrapport pr 30.10.24  
- Viser et overskudd på kr. 296.423,-. 
- Er også sendt ut purringer på utestående. 
 

Styret, Siri-
Elise, Mona 



Budsjettforslag 2025 
- neste møte 11/12-24. 
- Forslag til budsjett fra grener med utgangspunkt i 
fast tildeling fra styret. 
- NSFs budsjett for 2025 ikke vedtatt. Er det noen 
forslag der, som vil få betydning for oss? 
- Skal være kretsledermøter 2/12 og 19/12, hvor 
penger og budsjett er på agendaen. 
 
- Hvordan gikk Skitinget økonomisk.  
Ikke mange utgifter utenom for deltagelse fra styret. 
Mange aktiviteter ble avlyst, og faste ting på 
programmet dekket av NSF. 
 

 
Sak 108, 2023-25 
Annet 
 

 
Annet: 
 
Utdanning  
- Tror vi må satse på og fokusere på utdanning av 
TD`er, trenere og ledere 
 
Møteplan 
- Må se på ny møteplan for våren, og finne dato for 
skikretstinget i mai. 
 

 

 
Neste møte 
 

 
Neste møte. 
Onsdag 11. desember kl. 20.00 
 

 

 


